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Ha allen,

Het eerste wat opviel t.o.v. het vorige stuk (naast het feit dat het meer uitgewerkt is), is dat er een groter aantal groepen naar

voren zijn geschoven naar fase 1......

Vanmorgen heb ik hierover gesproken met 5.1.2e die daarvoor door[EXEC naar voren is geschoven.

Daarin heeftERERduidelijk gemaakt dat gisteravond het ‘een en ander’ heeft plaatsgevonden en er een nieuw plan/verhaal gaat
komen dat uitgaat van de bijdrage die de kan leven aan de samenleving. Bedoeling is dat het plan er begin volgende
week ligt. Ik was blij met het verhaal van er sprak realistische visie uit, die aansluit bij de stand van zaken van de corona

crisis, hoe het kabinet daarmee bezig is en wat de sportsector kan betekenen.

In het kort komt het erop neer, dat sporten nu even niet bestaan, het er om gaat een bijdrage te leveren aan de samenleving na

een tijd stilstand en dat de sector de wens heeft om te kijken wat ze voor de jongste jeugd kunnen betekenen als de scholen

weer (gedeeltelijk) opengaan. Economische overwegingen zijn secundair. Topsport kun je mee beginnen.

Procesmatig heb ik aangegeven met 1 communicatielijn te willen werken. Dus gaan ze intern uitmaken wie vanaf nu de lead

krijgt in het contact met mij.

JREde scenario call nu, dus ben evt. bereikbaar nu tot 10 voor twaalf.

Met EEE heb ik net de volgende lijn afgestemd om in te brengen:

- geeft een toelichting waarom sport bovenaan staat in de analyse van berenschot (en licht toe waarom

escheidenheid ons ook past).
- Geeft aan dat vanwege het karakter van de sector sturing vanuit de overheid ingewikkeld is

- Geeft aan dat het idee van een start met de top- beroepssport blijft staan

- De sportsector heeft de wens om wat te betekenen voor het in beweging brengen van de maatschappij, te beginnen met

de jongste jeugd als ook de scholen weer open gaan

Belangrijk openstaand vraagpunt voor ons is hoe met de fitness branche om te gaan.

Groet,

van:INE
Verzonden: donderdag 16 april 2020 19:24

Aan: ) SEE inv n>;IEEE) EEE eins.o>;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: plan herstart sport

Ha allen,

Hierbij het eerste plan van NOC.

Ze sturen het nu al op, zodat het kan benutten bij de meeting morgen.

Lijkt me goed als we allemaal het scherp doorlezen.

@ 5.1.2 | wij spreken elkaar om half elf even, kunnen we even afstemmen voor de scenario meeting.

Groet,

Verzonden: donderdag 16 april 2020 18:06

aan:IEEESEED@ minvws.ni>
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cc:IEEE HERE = ons. >; NESE HESEDN = nocns.n >

Onderwerp: plan herstart sport

Ls]
Hierbij ons definitieve plan als input voor het gesprek voor morgen van |SE
Alle zaken die erin staan zijn in principe al bekend.

Morgenochtend om 9.00 zullen wij de 50 betrokken personen van ruim 40 bonden spreken en hen meenemen in de

kaders en het algemene protocol zodat zij verder kunnen met hun uitwerking van de sportspecifieke protocollen.

Groet,

nl —
NOC*NSF

Tel:

sf.nl

www.nocnsf.nl

werkdagen: BREEN

‘We winnen veel met sport!

Wij geloven in een sterker Nederland door de kracht van sport. We doen dit onder andere dankzij onze Partners van de

Nederlandse sport: De Nederlandse Loterij, Heineken, Missie H2, De Rabobank, Het Algemeen Dagblad. NOC*NSF is

een vereniging naar Nederlands recht en geregistreerd in het handelsregister te Arnhem onder nr. 09059703. Op dit e-

mailbericht en eventuele bijlagen is een disclaimer van toepassing: www.nocnsf-nl/disclaimer.


